

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, OCTOBER 1, 1985

(31)

[Text]

The Standing Committee on Transport met IN CAMERA at 10:10 o'clock a.m. this day, the Chairman, J. Patrick Nowlan, presiding.

*Members of the Committee present:* Iain Angus, Les Benjamin, Vincent Dantzer, J. Patrick Nowlan, André Plourde, Joe Reid, Brian Tobin.

*Alternates present:* Ross Belsher, Moe Mantha.

*Witness: From the Canadian Transport Commission:* Mr. Keith W. Thompson, Assistant General Counsel.

*In attendance:* John Christopher, Research Officer, Library of Parliament.

The Committee considered its future order of business.

The witness answered questions.

At 11:46 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, OCTOBER 15, 1985

(32)

The Standing Committee on Transport met at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, J. Patrick Nowlan, presiding.

*Members of the Committee present:* Iain Angus, Mike Forrestall, J. Patrick Nowlan, Gordon Taylor.

*Other Member present:* Jack Scowen.

*Alternates present:* Ross Belsher, Bill Blaikie, Jack Ellis, Arnold Malone.

*Witness:* Mr. Keith W. Thompson, Coordinator, Economic Regulatory Reform, Department of Transport.

*In attendance:* John Christopher, Research Officer, Library of Parliament.

The witness made an opening statement and answered questions.

The Chairman presented the FIFTH REPORT of the Subcommittee on Agenda and Procedure as follows:

1. That the Clerk of the Committee place advertisement, one-eighth of a newspaper page in size, for one day in all daily newspaper throughout Canada and in such other newspapers as required for compliance with the official languages of the House of Commons, for the purpose of inviting briefs and witnesses during our study of the document entitled "Freedom to Move".
2. That letters be sent to major labour unions and those organizations who have made submissions to Keith Thompson, Assistant General Counsel of the Canadian Transport Commission, inviting them to make a submission.
3. That letters be sent to all Members of Parliament informing them of the Committee's invitation of briefs

## PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 1<sup>er</sup> OCTOBRE 1985

(31)

[Traduction]

Le Comité permanent des transports se réunit à huis clos, ce jour à 10 h 10, sous la présidence de J. Patrick Nowlan, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Iain Angus, Les Benjamin, Vincent Dantzer, J. Patrick Nowlan, André Plourde, Joe Reid, Brian Tobin.

*Substituts présents:* Ross Belsher, Moe Mantha.

*Témoin: De la Commission canadienne des transports:* M. Keith W. Thompson, avocat-conseil général adjoint.

*Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement:* John Christopher, attaché de recherche.

Le Comité détermine ses futurs travaux.

Le témoin répond aux questions.

A 11 h 46, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 15 OCTOBRE 1985

(32)

Le Comité permanent des transports se réunit, ce jour à 15 h 40, sous la présidence de J. Patrick Nowlan, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Iain Angus, Mike Forrestall, J. Patrick Nowlan, Gordon Taylor.

*Autre député présent:* Jack Scowen.

*Substituts présents:* Ross Belsher, Bill Blaikie, Jack Ellis, Arnold Malone.

*Témoin:* M. Keith W. Thompson, coordinateur, Réforme des règlements économiques, ministère des Transports.

*Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement:* John Christopher, attaché de recherche.

Le témoin fait une déclaration préliminaire et répond aux questions.

Le président présente le CINQUIÈME RAPPORT du Sous-comité du programme et de la procédure libellé en ces termes:

1. Que le greffier du Comité fasse paraître une seule journée dans les principaux quotidiens du Canada et dans tout autre journal comme il y a lieu de le faire pour respecter la politique de la Chambre des communes en matière de langues officielles, une annonce d'un huitième de page, pour inviter le public à comparaître devant le Comité ou à lui faire parvenir des mémoires au cours de l'étude que celui-ci fera du document intitulé *Aller sans entraves*.
2. Que les principaux syndicats qui ont fait parvenir des mémoires à Keith Thompson, avocat-conseil général adjoint, de la Commission canadienne des transports, soient invités par lettre à présenter des mémoires.
3. Que tous les députés soient informés par lettre que le Comité a invité les simples particuliers et les organismes